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Abstract (en)
[origin: WO2014184491A1] The present invention relates to a container provided with heat insulation means (8), characterized in that the heat
insulation means (8) are removable and consist of a partition having a multilayered structure, or films, arranged between the wall of the tank (5) and
at least the walls of two of the above-mentioned sides (2, 2') as well as the upper surface (4) of the container (1). The invention further relates to the
use of such heat insulation means (8) in a conventional container (1).

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un conteneur disposant de moyens d'isolation thermique (8), caractérisé en ce que les moyens d'isolation
thermique (8) sont amovibles et consistent en une cloison à structure multicouches, ou films, disposée entre la paroi du réservoir (5) et au moins les
parois de deux des susdits côtés (2, 2') ainsi que la face supérieure (4) du conteneur (1). L'invention prévoit également l'utilisation de tels moyens
d'isolation thermique (8) dans un conteneur classique (1).
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